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PROTOKOLL 
Styrelsemöte 
20240403Teams 

 

Närvarande: Lars-Åke Sjökvist Ordförande  
Vivianne Lindstam Sekreterare  
Göran Carnander Kassör 
Carina Bergander   Tävlingskommittén 
Sonny Myrefelt Ledamot MTBO kommittén 
Mikael Trofast Ledamot U/J kommittén 
Magnus Svensson Konsulent    
Siv Bergander Ej närvarande Hedersledamot /valberedningen  
 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordföranden Lars-Åke Sjökvist hälsade välkommen, speciellt representant för  
U/J Mikael Trofast och öppnade mötet. 
Dagordning och föregående mötesprotokoll godkändes.    
 
§ 2 Verksamhetsplan 2024 

- SmOF VP 2024: Vi har startat upp en arbetsgrupp för punkten kommunikation i 
Smålands OFs VP som godkändes på årsmötet. Arbetsgruppens uppgift gäller att skriva 
fram ett förslag på kommunikationspolicy för SmOF som kommer remitteras och 
slutgiltigt föreslås SmOFs styrelse. Arbetsgruppen består nu av Maria Andersson 
Bredaryds SOK, Magnus Svensson SmOF konsulent och Vivianne Lindstam SmOF, 
under arbetets gång kan fler medverka. 

- Samverkansplan RF/SISU Småland 2024: Kansliet skickar ut underlag till styrelsen 
som kommenterar och återkopplar för att därefter besluta och skicka över till RF/SISU 
Småland. 

- RF/SISU Småland strategiska plan 2022-2025: Ligger fortfarande med i SOFTs och 
SmOFs VB respektive VP där ”Idrotten Vill” och strategin till 2025 finns i 
”Kompassriktning 2030”.  

 
§ 3 SmOF vidare arbete med Kompassriktning 2030 
Mötet beslutar att via kansliet bevaka leveransen av statistik från SOFT, Lars Greilert.  
Därefter en analys över relevansen till de siffror som SmOF brutit ner från SOFTs målsiffror till  
2030. Var befinner vi oss? och vad kan vi göra? ett steg kan vara att SOFT behöver förtydliga  
var? och hur? statistiken har bäring digitalt.  
 
§ 4 Förbundsmötet 2024, analys och rapport                                                                             
Sex stycken som representerade SmOF på plats och en fullmakt, då SmOF har sju röster 
fortfarande, flest av landets distrikt. Valberedningens resultat har föregåtts av ett mycket knepigt 
arbete med distriktens förslag, där oenighet förelåg mötet. I övrigt noterades att motioner 
fortfarande i det mesta berör tävlingsregler och anknytning till arrangemang. Till nästa FM 2026 
kommer Småland vara sammankallande för ett antal distrikt inför arbetet med valberedningen.                                                                                         
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§ 5 Avtal SM-Sprint mellan Växjö OK och Svensk Orientering Events AB 
SmOF tävlingskommitté har läst avtalet och har inget att erinra. Mötet beslutar att godkänna 
avtalet. Frågan om tillägg på anmälningsavgiften bordlades till att Växjö OK har tillskrivit 
SmOF tävlingskommitté i frågan. 
 
§ 6 Prisutdelare för DM 2024 
Enligt uppgjort dokument av årets tävlingar bokade vi in oss. Dokumentet tillhandahålls av 
kansliet.  
 
§ 7 Ekonomi 
Utskickat underlag visar att budget hålls och ekonomin är under kontroll. 
 
§ 8 Ordförande 
Rapport från möte mellan SOFT och ett antal distrikt. Vad gäller kommunikationspolicy etc. ser 
det olika ut i distrikten. Kompassriktning 2030 diskuteras, ett flertal ser målen som ej nåbara.  
 
§ 9 Sekreterare 
Förslag att på kommande möten som en punkt, rapportera om Smålands stora arrangemang, O-
Ringen 2024 Oskarshamn, O-Ringen 2025 Jönköping och 10MILA 2026 i Tranås. Mötet godtog 
förslaget. 
 
§ 10 Tävling 
Tävlingar sökta 2025: Datum har gått ut och det ser tunt ut. Det finns flera datum/helger 
tomma. 
 
§ 11 Ungdom/Junior 
Ett möte genomfört hittills under -24. Ingen ordförande utsedd, vill prova att ambulera rollen. 
Tips gavs från andra kommittéer. De är nu fem av tidigare nio ledamöter och ser att ett års 
verksamhet inte går att hantera, behöver bli fler. Idag 64 anmälda till SSM i Blekinge. 
Regionsläger i Skåne och USM-läger i Eksjö. GM på Gotland, en extra färjeavgång är bokad. 
 
§ 12 MTBO 
Samarbete i regionen (Småland, Blekinge och Skåne) fortsätter för tävlingar i första hand nu i 
vår, men även tänkt till hösten. Småland kommer arrangera DM. Även träningsläger har 
genomförts. Ser och hör att fyra grenar är med både på förbunds- och distriktsnivå. För att mer 
komma på agendan i olika sammanhang krävs även här ett engagemang framöver. Ge förslag, 
skriva motioner etc.  
 
§ 13 Bredd/Motion 
Inget nytt att rapportera. 
 
§ 14 Valberedningen 
Hur går vi vidare med att fylla de två vakanta platserna i valberedningen. Årsmötet gav styrelsen 
i uppdrag att hantera detta. Ett förslag kan vara att återgå till ansvaret via zonindelningen. 
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§ 15 Konsulent 
Inbjudan har kommit till årsmöte med det Idrottshistoriska sällskapet, plats Växjö. 
Rapport från möte i Region Jönköping län angående friluftsliv. Magnus Svensson och Göran 
Carnander deltog. Hur kan vi samarbeta inom friluftslivet? Fem organisationer deltog. Nationellt 
finns en förening ”Svenskt Friluftsliv” med ca tjugofem organisationer som nyttjar naturen. 
SOFTs förbundschef Susanne Maarup är ordförande. 
 
§ 16 Övriga frågor  
Inga frågor noterade. 
 
§ 17 Nästa möte den 12/6 kl.19.00 på Teams. 
 
Möten under 2024 den 28/8, 25/9, 23/10 och den 7/12. 

 

Första möte 2025: den 5/2 

Styrelsemöten genomförs digitalt alternativt fysiskt. Eller hybridmöten då Småland är stort för 
resor över en kväll. 

 

 

Ordförande  Sekreterare   

 

 

Lars-Åke Sjökvist  Vivianne Lindstam  

 


